
第二十五届新课标英语等级测试全国统一试题EGT初中三级 (国标版)
第一部分 听力 

听录音，选择与你所听句子内容相符的图片。每个句子读两遍。

1. The fruits over there look fresh.  

2. My mum cleans the bath every Sunday. 

3. There is a forest in the nature park.  

4. Mike is ill and he should take some medicine.  

5. My friend Tom will go to the airport this evening.  

二、听录音，根据你所听到的句子，选择最恰当的应答。每个句子读两遍。

6. What’s your teacher’s last name?

7. Pass me the sugar, please. 

8. How often do you go to the supermarket?

9. What will you do for the party?

10. My arm hurts. Could you help me?

三、听两段对话，根据对话内容，从下面所给的选项中选择最佳答案。每段对话读两遍。

听第一段对话，回答11~12小题。
B: What’s wrong, Nancy? You don’t look very happy.

G: Oh, I have to write a 600-word paper for my Chinese class.

B: That’s not too hard. You’re good at writing, aren’t you?

G: Yes, but I don’t know what to write about. What do you think is the most interesting topic?

B: Me? Let me see ... Uh, I like eating chocolate! Yes, how people make chocolate.
G: Wow. I will write something about it.

听第二段对话，回答13~15小题。
B: Do you have any plans for the weekend? 
G: I’m not sure. What about you?

B: I’m thinking of it. Maybe I will take a drive to the beach.

G: That sounds great.

B: There will be a music festival on the beach. Are you interested in joining me?
G: Sure, I’d love to go with you. When shall we meet? 
B: Saturday morning around 8:00. Would that be OK?

G: Well, I’ll see you on Saturday. Thanks for asking me to go with you. 

四、听短文，记录关键信息，补全下列短文，每空限填一词。短文读两遍。

Marathon running is very popular around the world now. Lots of countries and cities hold marathons (马拉松). Many people in the world love running. They’re amateur (业余的) runners. They can’t run very fast, but they still love running. Here is a piece of good news for them. Amateur runners may also run in the 2020 Tokyo Olympics. China will choose two runners — one man and one woman. Along the way, there are many drink stations. Runners can drink some water and keep running. 
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